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Styremøte Verdal Orienteringsklubb 
Til stede: 
Arne Espen Dillan (møteleder) 
Karl Arne Melbye 
Lars-Børre Hallem 
Per Grande 
Ole Morten Frøseth 
Margrete Skjerve 
Nina Stensland Melbye, referent 
(Kjell Lundsaunet) 
() = fravær 
 

 
1. Informasjon fra leder: 

1.1 Overgang til Frol IL 
Filip Michel Iversen velger å melde overgang til Frol IL for videre satsning.  
 

1.2 Møte mellom klubbene 
VOK har tatt initiativ til et møte med ledere og sportslig ledere i VOK, Frol, Skøynar og 
Inderøy for å diskutere Bygdakampens fremtid. Det er lite deltagelse for tiden. Det vil også 
diskuteres om det er mer hensiktsmessig at klubbene legger treningsløpene sine på ulike 
ukedager.  

 
1.3 Kompetansehelg 

Kompetansehelga blir i år digital og endres til kompetanseuker i uke 44 og 45. Program 
annonseres. 

 
1.4 Trener1-kurs 

Kretsen tar tak i dette.  
 
1.5Tråkkemaskin 

Selskapet Verdal Tråkkemaskin AS er stiftet. Kjell Lundsaunet er vår representant. 
Pengene som kommunen bevilget (500 000) er overført, og det jaktes nå på sponsorer. 
Det er også en forutsetning at kommunen vedtar en varig økonomisk ordning.  
 

1.6 Lager/materialforvalter 
Befaring er utført på Stiklestad prestegård. Rimelig leie, tre store rom.  
 
1.7 Henvendelse fra forterhjemtjenesten 
Spørsmål om O-klubben kan dele i våre kanaler at det er et barn som trenger fosterhjem? 
Styret mener at dette ikke hører hjemme i våre informasjonskanaler. Alternativet er å sende ut 
via styreweb til foresatte, så kan man selv velge om man vil dele eller ikke. 

 
 

2. Runde fra komiteene: 
 

Skihyttekomiteen ved Kjell Lundsaunet: 
- Skihytta åpnes 17.september.  
- Veddugnad førstkommende torsdag 
- Endringer på kjøkkenet: avtrekksvifte monteres.  



 

 

- Et par broer må repareres før vinteren, og kratt ryddes for skiløypene.  
- Tråkkemaskina er under reparasjon 

 
 

        Sportslig utvalg ved Ole Morten Frøseth: 
- Møte i sportslig førstkommende søndag, med fokus på økonomi. 
- Premieutdeling/hyggekveld planlegges søndag 15.oktober. Forslag om å ha det på Soltun.  
- 69 påmeldte til klubbtur til Østersund om to uker.  
- Neste års aktiviteter er under planlegging.  
- Mandagstreninger har blitt gjennomført gjennom hele sesongen. Stabilt oppmøte.  
- Vintertreninger vil bli gjennomført i Ørahallen kl 19-20.30 på onsdager.  
- Planlegge en sosial kveld for ungdommene. 

 
Tur-o komiteen ved Lars Børre Hallem 
- Ca to uker igjen av sesongen.  
- Har fungert godt, ser ut som at App’en brukes og fungerer.  
- Gratis deltagelse i år, gjennom «samfunnsutbytte» fra Sparebanken. Mange deltakere.  

 
 

Mediakomiteen ved Margrete Skjerve 
- Skal starte med arbeid med Meldeposten 

 
Kartkomiteen ved Per Grande: 
- Kartet i Koamarka er oppdatert av Anton Bjartnes 
- Sprintkart på Inderøy er tegnet av Aleksander Tanem Iversen.  
- Avslag på spillemidler for NM-kart. Dette var forventet, møte med kommunen er avtalt mtp å få 

mest mulig støtte neste år.  
 

 
Økonomi ved Karl Arne Melbye:  
- Underskudd på ca 60 000 kr hittil i år.  

 
 

3. Midt-Norsk Mesterskap 
Løpsleder Per Grande informerte. Arrangementet fungerte veldig godt. Dette var en 
gjennomkjøring med stort sett samme mannskap som skal bidra under NM 2024. Solide folk i 
alle ledd, og et godt samarbeid med Inderøy. Inderøy blir også med på NM-arrangementet. 
Samarbeidet med grunneiere er også godt.  
Karl Arne Melbye informerte om økonomi-status i arrangementet. Resultatet er ikke helt klart 
enda.  


